
Til styret i Bergen Cykleklubb 
 
(Tysdag 11. Februar) 
 
 

1) Kva er årsaka til at sponsoravtalen med Boa Sykler ikkje er fornya? 
 

2) Kvifor har ikkje styret i Bergen CK informert medlemmene i klubben om at 
avtalen mellom Boa Sykler AS og Bergen CK ikkje er fornya og at den har 
opphørt f.o.m. 31.12.2019? 

 
3) Kva har styret gjort for å få på plass ein ny avtale, som er tilsvarande den 

klubben hadde med Boa Sykler AS eller betre, enten med Boa Sykler AS eller 
andre sykkelforretningar i Bergen? 

 
4) Kva skjer med tinging av nye klubbdrafter og når kan ein forventa at dei er på 

plass? 
 

5) Det har kommet fram at dagleg leiar og klubben sin einaste tilsette ikkje lenger 
hadde kontorplass hjå Boa, men at han hadde måtte flytta kontoret sitt heim. 
Bergen CK er arbeidsgjevar overfor Nils Olav Solberg, og klubben er i dag 
heilt avhengig av den jobben som Nils Olav Solberg gjer.  Det er difor viktig at 
styret ordnar opp i dette omgåande, og ber styret koma med ei orientering på 
korleis dei vil gjera retta opp situasjonen? 

  
 
Alle desse spørsmåla som er tatt opp her, er saker eg vil med dette fremja som saker 
til Bergen CK sitt årsmøte den 10. mars 2020. 
  
 
  
Med venleg helsing, 
  
Sigbjørn John Huun 
Medlem av BergenCK 
 


